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Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, 22 maja 2018 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: obniżenia krawężników na ul. Dmowskiego przy ul. Hetmańskiej. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się z prośbą obniżenie krawężników na ul. Dmowskiego przy skrzyżowaniu z ul. Hetmańską.  

Interpelację w tej sprawie składałem w 2016 r. i zgodnie z odpowiedzią, prace miały zostać 

przeprowadzone do końca II kwartału 2017 r. Prace nie zostały wykonane. 

 

 

 

 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


